

Reflect+

Buy Now Pay Later

اشتر الآن وادفع لاحقاً

Terms and conditions

Reflect provides customers with Reflect+ "a Buy Now Pay Later (BNPL) service". By using Reflect+ services, you agree to be bound by these terms.

Any amendments to the terms will not alter the terms applicable to any purchase made using our services prior to the publication date of any new or amended terms unless we give you prior written notice. You are responsible for regularly reviewing information posted on our app or website to obtain timely notice of amendments to these terms. Your continued use of the services after amendments to these terms are published constitutes your acceptance of the amended terms.

1. Reflect+ service Buy Now Pay Later:

1.1 If you have applied for an account with us and we have approved you, you will be able to use our Reflect+ BNPL service to buy goods or services and make payments with associated offline and online retailers.

1.2 If your account has a sufficient balance for the down payment and your application is approved, we will pay the retailer on your behalf for the goods or services you purchase, and you agree to repay such amounts to us in accordance with the repayment schedule.

1.3 It is important to note that benefits that may be offered by us with respect to purchases of goods and services from associated retailers may not be applicable to other purchases made through us.

1.4 Our BNPL services will only be available to eligible persons.

Whether you are eligible to use our BNPL services will be determined by us at our discretion at the time of an attempted purchase, and may depend on such factors including but not limited to our assessment of your creditworthiness, your history of transactions, the retailer's account history, or any other reason and you satisfying the following criteria:

1.4.1 You are Jordanian national;

1.4.2 You are 18 years of age or older;

1.4.3 You declare that any payment obligations arising from your purchase will be met by you pursuant to the payment terms agreed at the time of purchase.

1.5 We may provide you, at our sole discretion, with offers and benefits such as discounts, special events, pre-access to products, sales promotions, retailer offers, sampling and giveaways. Any such offers or benefits will be subject to terms and conditions as notified to you.

2 Fees

When granting you a credit limit, a fee of 1% of the granted limit will be charged to you wallet up to three dinars, and no additional fees will be charged, unless otherwise specified in these terms or at the time of making the purchase.

الشروط والأحكام

تقدم Reflect ريفليكت للعملاء خدمة Reflect+ "اشتر الآن وادفع لاحقاً" BNPL، إن شروعتك باستخدام خدمات Reflect+ تعني موافقتك على الالتزام بهذه الشروط. لن تؤدي أي تعديلات على الشروط إلى تغيير الشروط المطبقة على أي عملية شراء تتم باستخدام خدماتنا قبل تاريخ نشر أي شروط جديدة أو معدلة ما لم نقم بإشعارك مسبقاً. أنت مسؤول عن مراجعة المعلومات المنشورة على تطبيقنا أو موقعنا الإلكتروني بانتظام للحصول على إشعار في الوقت المناسب بالتعديلات التي تطرأ على هذه الشروط. إن استمرار استخدامك للخدمات بعد نشر التعديلات على هذه الشروط تعني موافقتك على الشروط المعدلة.

خدمة ريفليكت بلس "اشتر الآن وادفع لاحقاً":

1.1 عند التقدم بطلب للحصول على هذه الخدمة والموافقة على طلبك، ستتمكن من استخدام خدمة ريفليكت بلس "اشتر الآن وادفع لاحقاً" لشراء سلع أو خدمات والدفع لتجار التجزئة المشاركين سواء المتصلين بالإنترنت أو غير المتصلين.

1.2 إذا كان في حسابك رصيد كافٍ للدفعة المقدمة وتمت الموافقة على منحك سقف لشراء السلع والخدمات، فسوف ندفع لمتاجر التجزئة نيابةً عنك مقابل السلع أو الخدمات التي تشتريها، ووفقاً لهذه الشروط فإنك توافق على سداد هذه المبالغ حسب جدول السداد.

1.3 من المهم مراعاة أن المزايا التي نقدمها لك فيما يتعلق بتفسيط مشتريات السلع والخدمات من تجار التجزئة المشاركين ربما لا تكون متاحة على المشتريات والخدمات الأخرى التي تتم عن طريقنا.

1.4 ستتاح خدمات "اشتر الآن وادفع لاحقاً" الخاصة بنا فقط للأشخاص المؤهلين. وستحدد أهليتك لاستخدام هذه الخدمات "اشتر الآن وادفع لاحقاً" وفقاً لتقديرنا المطلق عند طلبك السقف الائتماني أو الشراء باستخدام الخدمة، وقد يعتمد كذلك على عوامل أخرى، بما في ذلك - على سبيل المثال لا الحصر - تقييمنا للثقة الائتمانية وسجل معاملاتك، وكذلك سجل حساب بائع التجزئة، أو أي سبب آخر وشريطة استيفائك للمعايير التالية:

1.4.1 أن تكون أردني الجنسية.
1.4.2 أن تبلغ من العمر 18 عاماً أو أكثر.
1.4.3 أن تقر بأنك ستقوم بسداد جميع التزاماتك المالية الناجمة عن عمليات شرائك، وفقاً لشروط الدفع المتفق عليها وقت الشراء.

1.5 في حال قيامنا وفقاً لتقديرنا الخاص بتقديم عروض ومزايا مثل الخصومات وفرص التجربة المسبقة للمنتجات والعروض الترويجية للمبيعات وعروض تجار التجزئة واستلام العينات المجانية والهدايا فستخضع جميع هذه العروض والمزايا للشروط والأحكام التي يتم إخطارك بها.

2 رسوم المنح المطبقة

عند منحك سقف للخدمة، سيتم اقتطاع 1% من قيمة السقف من محفظتك بحد أعلى 3 دنانير، ولا تفرض أي رسوم إضافية، ما لم ينص على خلاف ذلك في هذه الشروط أو في وقت إجراء عملية الشراء.

3 Credit Check Approval

By approving these terms and conditions , we authorize you to view the credit information referred to in Article Two of The Credit Information Law at CRIF Company or any other entity licensed to operate as a credit information company and exchange all credit information with them. This authorization includes the cases mentioned in the Credit Information Law, whether for increasing the credit amount, renewing it, scheduling it, changing the terms and conditions of the credit contract, inquiring about the reasons for non-payment or delaying the payment while preserving our right to view and dispute the credit report, and we authorize you to debit any expenses or fees on any of our accounts with you.

The Credit Information Act defines the following: -

3.1 Credit information: the information related to the customer's credit status, identity and commercial register (if any). It also includes the customer's credit history during a specific period of time (i.e. the credit facilities granted to customer, term sales, the maturity date for each of them, the related terms, conditions and guarantees and the mechanism of payment, and the extent of the customer's commitment).

3.2 Disclosure Authorization: the customer's written approval whereby the credit provider is allowed to view and exchange his/ her credit information in accordance with the provisions of this law.

4. Payment options

4.1 Before completing any transaction on your behalf through the services, we will secure your undertaking to pay by disclosing these terms and any specific terms applicable to that transaction, and securing your affirmative consent to the terms for that transaction, including your undertaking to pay the total amount to us or our assigns, by asking you to click the "Buy Now" button. Clicking that "Buy Now" button indicates that you do accept the terms and your obligation to pay in accordance with the terms, including any fees and any other transactions charged to your wallet.

4.2 You acknowledge that a down payment will be required as determined by us in which case the first instalment will be immediately due and must be paid before your acceptance to pay in instalments. Every subsequent payment is due pursuant to the set billing cycle as shown on your account. We may not issue you notices or reminders of any upcoming payment dates. The payment instructions are available on your account.

4.3 You may use any method of payment accepted by us from time to time to pay your account as payments become due. We may determine the acceptable methods of payment, and may discontinue accepting any particular payment method at any time, from time to time, for any reason, as permissible by law. In the event you use a credit card or other payment that provide cashback, you hereby waive any rights to make such cashbacks. You may at any time pay, in whole or in part, the total unpaid balance without any additional charge for prepayment. We may delay making credit available on your account in

3 الموافقة على الاستعلام الائتمانية
تعتبر موافقتكم على الشروط والاحكام تصريح لنا بالاطلاع على المعلومات الائتمانية الواردة في المادة الثانية من قانون المعلومات الائتمانية لدى شركة كريف أو اي جهة اخرى مرخص لها العمل كشركة معلومات ائتمانية وتصريح لنا بتبادل معلوماتك الائتمانية معها وان هذا التصريح بالاطلاع والتبادل يشمل الحالات الواردة في قانون المعلومات الائتمانية سواء كانت زيادة مبلغ الائتمان أو تجديده أو جدولته أو تغيير احكام وشروط عقد الائتمان والاستعلام عن أسباب عدم سداد مبالغ الائتمان الممنوح لكم أو التأخر في سداده مع وتفويض لنا بقيد أية مصاريف أو رسوم على أي من حساباتكم لدينا، مع احتفاظكم بالحق في الاطلاع على التقرير الائتماني والاعتراض عليه وتصحيحه. وقد عرّف قانون المعلومات الائتمانية ما يلي:-

3.1 المعلومات الائتمانية:- البيانات المتعلقة بالحالة الائتمانية للعميل وهويته وسجله التجاري ان وجد وسجله الائتماني خلال مدة زمنية محددة، بما في ذلك التسهيلات الائتمانية الممنوحة له والبيوع بالأجل المبرمة معه وتاريخ الاستحقاق لكل منها والاحكام والشروط والضمانات المتعلقة بها وآلية تسديدها ومدى التزامه بذلك .

3.2 تصريح الاطلاع:- موافقة العميل الخطية التي يسمح بمقتضاها لمقدم الائتمان بالاطلاع على المعلومات الائتمانية الخاصة به لدى الشركة (كريف) وتبادلها وفق احكام هذا القانون.

4 خيارات الدفع

4.1 قبل إتمام أي معاملة بالنيابة عنك باستخدام خدماتنا، سنقوم بالتأكد على تعهدك بالدفع بإعلامك بهذه الشروط والأحكام السارية على تلك المعاملة، والحصول على موافقتك عليها، بما في ذلك تعهدك بدفع المبلغ الإجمالي لنا، وذلك بمطالبتك بالنقر فوق الزر "قم بالشراء الآن". حيث يعني النقر فوق هذا الزر أنك تقبل هذه الشروط وأنت ملتزم بدفع كافة الرسوم وأي معاملات أخرى يتم تحميلها على محفظتك.

4.2 قبل إتمام أي معاملة فإنك توافق على تقديم دفعة مقدمة على النحو الذي حددناه عند تنفيذ عملية الشراء، وفي هذه الحالة تكون الدفعة الأولى مستحقة فوراً ولا بد من دفعها قبل الموافقة على طلبك للدفع من خلال الأقساط، وتكون الأقساط اللاحقة مستحقة وفقاً لتواريخ الاقساط المحددة والموضحة في حسابك. علماً بأننا قد لا نرسل لك أي إخطارات أو تذكيرات بتواريخ الدفع المقبلة. وستجد تعليمات الدفع متاحة على حسابك.

4.3 يمكنك استخدام أيًا من طرق الدفع المقبولة لدينا، وذلك عند استحقاق الاقساط أو عند إعداد خيار المدفوعات التلقائية المجدولة على حسابك. ولنا كامل الحق برفض الاستمرار في استخدام طريقة دفع معينة، وذلك في أي وقت ولأي سبب وفقاً لما هو جائز قانوناً، وفي حالة قيامك بالدفع باستخدام البطاقات الائتمانية أو غيرها من طرق الدفع التي تسمح باسترداد المبالغ المدفوعة، فأنت تتنازل بموجب هذا الاتفاق عن حَقك في استرداد أي أموال أو مبالغ. ويمكنك في أي وقت دفع إجمالي مديونيتك قبل الاستحقاق سواء بشكل كلي أو جزئي بدون أي رسوم إضافية نتيجة عملية الدفع المسبق، وقد يتأخر ظهور المعاملة أو المبلغ المدفوع على حسابك، وذلك حتى يتسنى لنا خصمه فعلياً من حسابك فور استلامه.

the amount of your payment until such time we have received the payment in clear funds.

5. Liabilities:

5.1 By using Reflect + BNPL payment option, the payment date, and amount of each installment we will charge, will be shown before you complete your purchase.

You authorize us to:

5.1.1 Charge your wallet for the amount of your down payment on or after the date of this agreement;

5.1.2 Charge your wallet and/or saving and/or your points for the amount of each installment on each installment due date;

5.1.3 Charge your wallet with delay fee of 5 JDs after the installment due date without paying the full installment amount.

5.1.4 Charge delay interest of 15% of the outstanding balance until the actual payment of the installments.

5.2 We can additionally require immediate payment of your total outstanding balance and, unless prohibited by applicable law, we can require you to pay the costs we incur in any collection proceeding, as well as reasonable attorneys' fees if we refer your account for collection to an attorney or collection agency.

5.3 We may at any time, and without notice to you, assign, or transfer your account, any amounts due on your account, your contract with us, or our rights or obligations under your account or these terms to any person or entity. The person or entity to whom we make any such assignment or transfer shall be entitled to all our rights under these terms, to the extent assigned or transferred.

5.4 If the wallet account does not have sufficient amount for the monthly installment, the credit limit will be suspended until this payment or any previous due payments are paid. All outstanding amounts resulting from the use of the credit limit are considered payable in full if the customer does not pay the due amounts for a month, and we will have the right to debit the credit balances to any of your accounts with us with the value of the due installment in the event that it is not available in the main account or the balance is insufficient.

6. Our Rights, Complaints and Objections

6.1 We may set a total credit limit for you which will be disclosed on your account when you login at our website or open reflect app. This limit is the total amount available to you for purchases with retailers and reduces each time when you make a purchase. We may change the credit limit from time to time at our absolute discretion, based on a variety of factors, including but not limited to your creditworthiness, and payment and transaction history.

6.2 We may deny any transactions for any reason at our discretion. We are not liable for any refusal to honor a transaction or your account.

6.3 Any complaints in relation to the goods purchased are handled by the retailer and you will have no rights towards us. Subject to us receiving written confirmation from a retailer to refund an amount payable for the goods purchased by you, we will credit your account balance.

5 الالتزامات المالية

5.1 عند الشراء باستخدام خدمة ريفلكت بلس "اشتر الآن وادفع لاحقاً"، سيظهر تاريخ الدفع ومبلغ كل قسط قبل إتمام عملية الشراء. وأنت تخولنا بما يلي:

5.1.1 خصم مبلغ الدفعة المقدمة من محفظتك حال أو بعد موافقتك على هذه الاتفاقية.

5.1.2 خصم قيمة كل قسط في تاريخ استحقاق كل قسط من محفظتك و/أو حساب التوفير و/أو نقاطك.

5.1.3 فرض عمولة تأخير 5 دنانير وذلك بعد انقضاء موعد استحقاق القسط وعدم سداد كامل الدفعة.

5.1.4 احتساب فائدة تأخير 15% من الرصيد القائم ولغاية السداد الفعلي للاقساط.

5.2 ويحق لنا أيضًا أن نطلب الدفع الفوري لإجمالي رصيدك المستحق والقائم، ويحق لنا أيضًا مطالبتك بدفع كافة رسوم المحاكم واتعاب المحاماة وكافة تكاليف التحصيل التي تتكبدتها في حال قمنا بإحالة حسابك لمحامي أو وكالة تحصيل.

5.3 يحق لنا في أي وقت، ودون الحاجة لإخطارك، بإحالة حسابك لدينا، أو أي مبالغ مستحقة على حسابك، أو عقدك معنا، أو أي من حقوقنا أو التزاماتنا تجاهك بموجب حسابك أو بموجب هذه الشروط إلى أي شخص أو كيان آخر، وفي هذه الحالة تنتقل كافة الحقوق والالتزامات المتعلقة بالحساب بموجب هذه الشروط إلى هذا الشخص أو الكيان.

5.4 إذا لم يتوفر في حساب المحفظة كامل مبلغ الدفعة الشهرية المطلوبة، يتم إيقاف السقف الائتماني لحين تسديد هذه الدفعة، أو أية دفعات سابقة مستحقة. وتعتبر جميع المبالغ القائمة والمترتبة عن استعمال السقف الائتماني واجبة التسديد بالكامل إذا لم تسدد المبالغ المستحقة عليك خلال شهر، ويحق لنا إجراء تقاص ما بين الرصيد/الأرصدة الدائنة لكافة الحسابات وما بين قيمة الدفعات المستحقة في حال عدم توفر قيمة الدفعات أو عدم كفاية الرصيد في الحساب الرئيسي للسقف الائتماني.

6 حقوقنا والشكاوى والاعتراضات

6.1 يحق لنا أن نضع حدًا إجماليًا للشراء لك والذي ستجده موضحًا على حسابك عند تسجيل الدخول على تطبيق Reflect، وهذا الحد هو إجمالي المبلغ المتاح لك لعمليات الشراء من تجار التجزئة المشاركين، والذي يتناقص مع كل مرة تقوم فيها بالشراء، ويحق لنا تغيير حد الشراء من وقت لآخر وفقًا لتقديرنا المطلق، وذلك بناءً على مجموعة متنوعة من العوامل بما في ذلك - على سبيل المثال لا الحصر - الثقة الائتمانية، وسجل الدفع والمعاملات.

6.2 يحق لنا رفض أي معاملات لأي سبب وفقًا لتقديرنا. ولسنا مسؤولين عن رفض تنفيذ أي معاملة.

6.3 يقع على عاتق التاجر أو البائع المشارك مسؤولية التعامل مع أي شكاوى متعلقة بالسلع المشتراة منه، ولا تقع أي مسؤولية علينا فيما يخص هذا الأمر، وفي حالة تلقينا تأكيدًا كتابيًا من البائع لرد قيمة مشتريات بعينها إليك، سنقوم بتسهيل ذلك وتحديث رصيد حسابك.

6.4 Complaints in relation to our services can be submitted through Reflect communication channels.

6.4 يمكنك تقديم الشكاوى المتعلقة بخدماتنا من خلال قنوات الاتصال لReflect.

7. Availability and Security

We may impose restrictions on the length and manner of usage of any part of the services for any reason. If we impose restrictions on you, you must not attempt to use the services under any other name or user or on any other mobile device. It is your responsibility to keep your phone and access to the services secure. We therefore recommend that you do not jailbreak or root your phone, which is the process of removing software restrictions and limitations imposed by the official operating system of your device. It could make your device vulnerable to malware/viruses/malicious programs, compromise your device's security features and it could mean that the services will not work properly or will not work at all.

7 التوافر والأمان

أ. يحق لنا فرض قيود على شكل ومدة استخدام أي من الخدمات لأي سبب من الأسباب، وفي حالة قيامنا بفرض قيود عليك بشكل شخصي، لا يُسمح لك باستخدام الخدمات تحت اسم آخر، أو من خلال حساب آخر، أو مستخدم آخر، أو من خلال جهاز محمول آخر.

ب. إن الحفاظ على أمن وسرية الخدمات والمعلومات المتعلقة بها والأجهزة المستخدمة كهاتفك المحمول هي مسؤوليتك أنت، لذا فإننا نوصي ونؤكد على ضرورة عدم التلاعب وتغيير برامج الحماية أو التشغيل من خلال إزالة القيود البرمجية التي تفرضها الشركات المصنعة للهواتف من خلال النظام التشغيلي الأصلي المثبت على هاتفك، حيث يمكن لهذه العملية أن تجعل هاتفك عرضة للاختراق من قبل البرامج الضارة والفيروسات، مما يعرض خواص الأمان في هاتفك للخطر، وقد يؤدي ذلك لعدم عمل الخدمة بشكل صحيح، أو عدم عملها على الإطلاق.

8. Disclaimer and Liability

8.1 We shall not be liable for any damages incurred by you or a third party as a result of any act by us for the provisioning of the services in compliance with these terms. We will not be liable if for any reason all or any part of the services is unavailable at any time or for any period. From time to time, we may restrict access to (some parts of) the services.

8.2 In case of any technical errors in your transactions, we have the right reverse such transactions or correct them without your approval.

8.3 In using our services to purchase goods from retailers you acknowledge and agree that:

8.3.1 Your purchase of goods is subject to the retailer's terms and conditions of sale;

8.3.2 We are not agents or representatives acting on behalf of the retailer;

8.3.3 The retailer's terms and conditions of sale, and any policies or promotions are not controlled by us;

8.3.4 We make no representation and give no warranty as to the condition, merchantability, or fitness for a particular purpose of the goods sold by the retailer and purchased by you;

8.3.5 Any claims you may have in relation to goods purchased from a retailer must be addressed directly to the retailer and not us; and

8.3.6 We have no liability to you whatsoever for any claim for loss or damage that arises from your use or purchase of goods from the retailer.

8 إخلاء المسؤولية

8.1 لا نتحمل مسؤولية أي أضرار تتكبدها أنت أو أي طرف آخر نتيجة لأي أعمال أو إجراءات نقوم بها بغرض توفير الخدمة، كما لا نتحمل أي مسؤولية في حالة انقطاع الخدمة أو عدم توافرها كلياً أو جزئياً، لأي سبب من الأسباب في أي وقت أو لأي فترة، كما يحق لنا من وقت لآخر تقييد وصولك إلى كل أو بعض أجزاء الخدمة.

8.2 في حال حدوث أي أخطاء فنية في الحركات المالية فإن لنا الحق بعكس تلك الحركات و/أو تصحيحها دون الحاجة للحصول على موافقتكم على ذلك.

8.3 عند استخدام خدماتنا لشراء البضائع من بائع التجزئة، فإنك تقر وتوافق على ما يلي:

8.3.1 يخضع شراءك البضائع لشروط وأحكام البيع الخاصة ببائع التجزئة.

8.3.2 لسنا وكلاء أو ممثلين بالنيابة عن بائع التجزئة.

8.3.3 شروط وأحكام بيع بائع التجزئة، وأي سياسات أو عروض ترويجية لا تخضع لنا.

8.3.4 إننا لا نقدم أي وعود أو ضمانات فيما يتعلق بحالة السلع، التي يبيعها بائع التجزئة والتي اشتريتها منه، أو قابليتها للتسويق أو كونها ملائمة لغرض بعينه.

8.3.5 يجب توجيه أي مطالبات قد تكون لديكم فيما يتعلق بالسلع المشتراة من بائع تجزئة مباشرة إليه وليس إلينا.

8.3.6 لا نتحمل أي مسؤولية على الإطلاق عن أي مطالبة منك بالتعويض عن الخسارة أو الضرر الذي ينتج عن استخدامك أو شرائك للبضائع من بائع التجزئة.

9. Term and Termination

9.1 These terms represent an agreement you have with us for an indefinite period of time. These terms apply (as amended from time to time) until the agreement is terminated by you or us and can be terminated at any time.

9.2 We may suspend or close your account or otherwise terminate your right to use your account at any time at our absolute discretion.

9.3 You may terminate this agreement anytime without reason. Your notice of cancellation should be communicated by a call to our customer support or any other acceptable method to us. If you owe us any amounts for transactions when this agreement terminates, you must pay them on or before the due date. Terminating this Agreement does not automatically terminate any other service contract that you have entered into with us.

9.4 Please note that terminating this Agreement will not terminate your purchase agreement(s) with the Merchants. Your rights and obligations in relation to your agreements with Merchants are governed by those agreements and the legislation relating to them.

9.5 We will retain your information after the closure of your account in accordance with our privacy policy.

9 إنهاء التعاقد

9.1 تمثل هذه الشروط اتفاقية أبرمتها معنا. تنطبق هذه الشروط بصيغتها المعدلة من وقت لآخر حتى يتم إنهاءها من قبلك أو من قبلنا حيث يمكن إنهاؤها في أي وقت.

9.2 يجوز لنا تعليق حسابك أو إغلاقه أو إنهاء حقك في استخدام حسابك في أي وقت وفقاً لتقديرنا المطلق.

9.3 في حال رغبتك في إنهاء هذه الاتفاقية، فيمكنك إنهاءها في أي وقت دون سبب. يجب إرسال إشعارك بالإلغاء إلينا من خلال الاتصال بخدمة دعم العملاء لدينا أو أي طريقة بديلة مقبولة لنا.

إذا كنت مديناً لنا بأي مبالغ مقابل المعاملات عند إنهاء هذه الاتفاقية، فيجب عليك دفعها في أو قبل تاريخ الاستحقاق. لا يؤدي إنهاء هذه الاتفاقية إلى إنهاء أي عقد خدمة آخر أبرمته معنا تلقائياً.

9.4 إن إنهاء هذه الاتفاقية لن يؤدي إلى إنهاء اتفاقية (اتفاقيات) الشراء الخاصة بك مع التجار. تخضع حقوقك والتزاماتك فيما يتعلق باتفاقياتك مع التجار لتلك الاتفاقيات والتشريعات المتعلقة بها.

9.5 سنحتفظ بمعلوماتك بعد إغلاق حسابك وفقاً لسياسة الخصوصية الخاصة بنا.

10. Miscellaneous

10.1 The provision of this agreement are governed and construed in accordance with the applicable laws of the Hashemite Kingdom of Jordan.

10.2 You irrevocably agree that the courts of Amman (Qasr Al-Adel) shall have non-exclusive jurisdiction as per our discretion to settle any dispute or claim that arises out of or in connection with the of the services and agreement.

10.3 These terms contain all the terms agreed between us regarding their subject matter and supersedes and excludes any prior terms and conditions, understanding or arrangement between us.

10 بنود متنوعة

10.1 تخضع هذه الشروط وتفسر وفقاً للقوانين السارية في المملكة الاردنية الهاشمية.

10.2 تختص محاكم عمان / قصر العدل اختصاصاً غير حصري وفقاً لما نقرره للفصل في وتسوية أي نزاع أو مطالبة تنشأ عن أو فيما يتعلق بالخدمة وهذه الأحكام.

10.3 تحتوي هذه الشروط على جميع الشروط والأحكام التي تحكم الخدمة وتحل محل أي شروط وأحكام سابقة أو أية تفاهات أو ترتيبات سابقة بيننا.